
Magra IS styrelsemöte 15-03-30

Närvarande:  Alla

§ 1 Ordföranden Jimmy Lanevik hälsade välkommen.

§ 2 ANTENRUNDAN: Följande ansvarsfördelning görs upp beträffande Antenrundan. Roger 
tar upp med uthyraren av chipsen om merkostnaderna om denne tar ansvaret för hela 
hanteringen. Jimmy skall fråga Långared, som nu är medarrangör för Mjörn Runt, hur man 
gör där. Jonas förutsätts liksom tidigare ta ansvar för uppställning av målställning. Roger skall 
fråga Sofia Brolin om hon kan producera en hemsida för Antenrundan. Johan G tar ansvar för 
förberedningen av serveringen. Johan K åtar sig att kontrollera om ytterligare skyltning krävs.

§ 2 VASALOPPET: Det  fullföljdes av 22 Magraåkare varav tre damer. Två avbröt loppet. 
Magråkare fullföljde även andra lopp under Vasaloppsveckan.

§ 3 ANLÄGGNINGSBIDRAG: Detta skall vara inne den 1.4 för idrottsplatsen och den 1.6 för 
bygdegården. Jimmy och Johan K ombesörjer detta.

§ 4 BIDRAG VÄRMEANLÄGGNINGEN: Bidraget från Västergötlands Idrottsförbund med 80 000
kronor har kommit in.

§ 5 DATORSTRUL: Fredriks dator har kraschat och han hade ingen backup. Därför har det 
medfört problem för Johan K. Tomas B kan kanske hjälpa till med säkerhetskopia.

§ 6 BYGDEGÅRDEN: Denna behöver rustas upp. Det behövs byte av vissa lock samt målning, 
åtminstone av fönster. Beslut fattas om en första arbetsdag onsdagen den 15 april kl. 17.00

Nästa styrelsemöte måndagen den 27.4 kl. 18.00

Lars Andersson sekreterare


